
 Assens Marina Amba 

 

 

Mødeart:  Bestyrelsesmøde Møde nr.:  218 Dato: 24.11.2024 

Mødested:  Gl. Brydegaard Start: 09.00 Slut: 10.20 Side:   

Mødedeltagere: 

Hans Mørkebjerg (HM), Henrik Schack Larsen (HL), Alex Hansen (AH), Helge 

Jakobsen (HJ), Karen Rose (KR), Helge Jakobsen (HJ), Ivan Frost (IF), Bo Eriksen 

(BE), Helge Jakobsen (HJ), Anders Lemmergaard (AL) 

          

Fraværende:  

 
1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

2. Personale 

3. Status på afslutningen af Regnskab 2023/24  

4. Status på højvandssikring af Næs-området 

5. Status på i gang værende opgaver 

6. Orientering fra bestyrelsesmedlemmerne 

7. Eventuelt 

 

1:  Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

 

Referatet blev godkendt  

 

 

2:  Personale 

 

Der er lidt sygdom og afvikling af ferie. 

 

 

3:  Status på afslutningen af Regnskab 2023/2024  

 

Vi har ikke modtaget regnskabstal fra revisor endnu – der er enkelte periodiseringer, der rettes 

til rent regnskabsteknisk.  Vi har ikke forventning om at resultatet ændres væsentligt i forhold 

til hvad vi har meldt ud i tidligere referater.  Første udkast forventes at være klar primo decem-

ber. 

 

 

4:  Status på højvandssikring af Næsområdet 

 

Der er ønske om at få bekræftet at der fortsat er økonomisk støtte fra Kystdirektoratet til etab-

lering af højvandssikring.  Det er fortsat projektet med sikring gennem etablering af spunsvæg 

og diger.  Projektet kan ses på Assens Kommunes hjemmeside – under Miljø, Teknik og Plan. 

 

Miljø Teknik og Planudvalgets møde, punkt 8, blev afholdt den 5. november 2024. 

https://dagsorden.assens.dk/vis?Referat-Miljoe-Teknik-og-Planudvalget-d.05-11-2024-

kl.09.00&id=7546766e-19d7-44f9-b967-f6cbb65816c2 

 

https://dagsorden.assens.dk/vis?Referat-Miljoe-Teknik-og-Planudvalget-d.05-11-2024-kl.09.00&id=7546766e-19d7-44f9-b967-f6cbb65816c2
https://dagsorden.assens.dk/vis?Referat-Miljoe-Teknik-og-Planudvalget-d.05-11-2024-kl.09.00&id=7546766e-19d7-44f9-b967-f6cbb65816c2


 

 

5:  Status på igangværende opgaver 

 

Vi er stort set færdige med etablering af el og vand på de to nye vinteropbevaringspladser.  

Vende-skiltene, på broerne, får en opgradering.  Vi er stort set færdige med bådløft – der resterer 

ca. 15-20 både at komme op inden jul. 

 

6:  Orientering fra bestyrelsesmedlemmer 

Vi gør opmærksom på at det ikke er tilladt at bo (tage permanent ophold) i båden – hverken når 

båden er i vandet eller taget op og henstår på land.  Vi henviser til marinaens ordensreglement.  

 

7:  Eventuelt 

Ingen ønskede ordet. 

 

Således passeret,  

Henrik Schack Larsen, referent 

Godkendt: 

 

Næste møde: 

10. december 2024 


